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   Protokół Nr II/18 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

odbytej w dniu 26 listopada 2018 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 

 
 

II Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 26 listopada 2018 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto o godz.1200  a zakończono o 

godz.13.00. 

 

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Michał Młotek dokonał otwarcia II Sesji. Serdecznie powitał wszystkich 

przybyłych na dzisiejsze obrady. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 17 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym może obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne decyzje i uchwały. 

Do liczenia głosów wyznaczył Wiceprzewodniczącego Andrzeja Rykaczewskiego oraz przekazał 

głos przewodniczącemu Młodzieżowej Rady Bartoszowi Bielakowi, który złożył gratulacje nowo 

wybranemu  Burmistrzowi, Dawidowi Kopaczewskiemu, nowo wybranym radnym i przewodniczącemu 

Rady Miejskiej. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności kierowników wydziałów i jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 
Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  II Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

 

 Przewodniczący  Rady Michał Młotek  stwierdził,  że będą zmiany do porządku.  Zaproponował 

rozdzielenia na trzy uchwały ws ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej. 

Burmistrz Dawid Kopaczewski poprosił o wprowadzenie projektów uchwał: w sprawie: 

a) wyznaczenia przedstawicieli w Związku Gmin „Czyste Środowisko”  
b) projekt uchwały w sprawie nadania sztandaru Szkole Podstawowej nr 5 z oddziałami 

Integracyjnymi im. Polskich Noblistów w Iławie, 
c) nadania sztandaru Szkole Podstawowej nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Iławie, 
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d) zatwierdzenia i przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do realizacji projektu „Aktywni 
rodzice- aktywne dziecko” współfinansowanego  z regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa warmińsko Mazurskiego na lata 2014-2020 Poddziałanie 
11.2.3 „ułatwianie dostępu do usług społecznych, w tym integracja ze środowiskiem 
lokalnym - projekty konkursowe” 

e) zabezpieczenia środków w budżecie Gminy Miejskiej Iława na realizację projektu 
„Aktywni rodzice- aktywne dziecko” współfinansowanego  z regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa warmińsko Mazurskiego na lata 2014-2020 Poddziałanie 
11.2.3 „ułatwianie dostępu do usług społecznych, w tym integracja ze środowiskiem 
lokalnym - projekty konkursowe” 

f) przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do realizacji projektu konkursowego pod nazwą 
„Żłobek w Iławie” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020, w okresie od 01.07.2019 r. do 31.12.2021 
r. 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku, rozdzielenia na trzy 

uchwały ws ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej został przyjęty pozytywnie 

jednogłośnie. Skład rady 21. Obecnych 17 radnych. 

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie 

wyznaczenia przedstawicieli w Związku Gmin „Czyste Środowisko” został przyjęty pozytywnie 

jednogłośnie. Skład rady 21. Obecnych 17 radnych. 

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 5  do protokołu. 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie 

projekt uchwały w sprawie nadania sztandaru Szkole Podstawowej nr 5 z oddziałami Integracyjnymi im. 

Polskich Noblistów w Iławie został przyjęty pozytywnie jednogłośnie. Skład rady 21. Obecnych 17 

radnych. 

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 

 

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie 

nadania sztandaru Szkole Podstawowej nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Iławie został przyjęty pozytywnie 

jednogłośnie. Skład rady 21. Obecnych 17 radnych. 

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 
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Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia i przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do realizacji projektu „Aktywni rodzice- aktywne 

dziecko” współfinansowanego  z regionalnego Programu Operacyjnego Województwa warmińsko 

Mazurskiego na lata 2014-2020 Poddziałanie 11.2.3 „ułatwianie dostępu do usług społecznych, w tym 

integracja ze środowiskiem lokalnym - projekty konkursowe” został przyjęty pozytywnie jednogłośnie. 

Skład rady 21. Obecnych 17 radnych. 

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie 

zabezpieczenia środków w budżecie Gminy Miejskiej Iława na realizację projektu „Aktywni rodzice- 

aktywne dziecko” współfinansowanego  z regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

warmińsko Mazurskiego na lata 2014-2020 Poddziałanie 11.2.3 „ułatwianie dostępu do usług 

społecznych, w tym integracja ze środowiskiem lokalnym - projekty konkursowe” został przyjęty 

pozytywnie jednogłośnie. Skład rady 21. Obecnych 17 radnych. 

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 9  do protokołu. 

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do realizacji projektu konkursowego pod nazwą „Żłobek w Iławie” 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020, w okresie od 

01.07.2019 r. do 31.12.2021 został przyjęty pozytywnie jednogłośnie. Skład rady 21. Obecnych 17 

radnych. 

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 10  do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Michał Młotek poddał pod głosowanie porządek obrad II Sesji 

uwzględniający wprowadzone do niego poprawki, porządek został przyjęty pozytywnie jednomyślnie 

w następującym brzmieniu:    

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum  
2. Ustalenie porządku obrad 
3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej  
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b) ustalenia składu osobowego Komisji Skarg Wniosków i Petycji 
c) ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów  
d) ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju Problematyki Społecznej  
e) ustalenia składu osobowego Komisji oświaty Kultury Sportu i Turystyki 
f) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta  
g) wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Miasto Iława w Zgromadzeniu Związku 

Gmin „Jeziorak”  
h) wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Miasto Iława w Związku Gmin Kanału 

Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego  
i) wyznaczenia przedstawicieli w Związku Gmin „Czyste Środowisko”  
j) projekt uchwały w sprawie nadania sztandaru Szkole Podstawowej nr 5 z oddziałami 

Integracyjnymi im. Polskich Noblistów w Iławie, 
k) nadania sztandaru Szkole Podstawowej nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Iławie, 
l) zatwierdzenia i przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do realizacji projektu „Aktywni 

rodzice- aktywne dziecko” współfinansowanego  z regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa warmińsko Mazurskiego na lata 2014-2020 Poddziałanie 
11.2.3 „ułatwianie dostępu do usług społecznych, w tym integracja ze środowiskiem 
lokalnym - projekty konkursowe” 

m) zabezpieczenia środków w budżecie Gminy Miejskiej Iława na realizację projektu 
„Aktywni rodzice- aktywne dziecko” współfinansowanego  z regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa warmińsko Mazurskiego na lata 2014-2020 Poddziałanie 
11.2.3 „ułatwianie dostępu do usług społecznych, w tym integracja ze środowiskiem 
lokalnym - projekty konkursowe” 

n) przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do realizacji projektu konkursowego pod nazwą 
„Żłobek w Iławie” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020, w okresie od 01.07.2019 r. do 31.12.2021 
r. 

4. Interpelacje i zapytania radnych 
5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  
6. Wnioski mieszkańców Iławy 
7. Komunikaty i oświadczenia 
8.    Zamknięcie obrad II  Sesji 

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 11  do protokołu. 

Przewodniczący Rady Michał Młotek ogłosił 2 minuty przerwy. 
 
Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej  
Przedmiotowy temat został przygotowany pisemnie i przekazany członkom komisji przed 

posiedzeniem. Projekt zawiera pisemne uzasadnienie.  

 

 Rada Miejska w obecności 17 radnych przy 17 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 
ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej  Skład rady 21, obecnych 17, głosowało 17 
radnych.  

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 12  do protokołu. 
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Uchwała Nr II/ 8/18 w powyższej sprawie  stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 
 
 

b) ustalenia składu osobowego Komisji Skarg Wniosków i Petycji 
 

Przedmiotowy temat został przygotowany pisemnie i przekazany członkom komisji przed 

posiedzeniem. Projekt zawiera pisemne uzasadnienie.  

 

 Rada Miejska w obecności 17 radnych przy 17 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 
ustalenia składu osobowego Komisji Skarg Wniosków i Petycji 
 
 
.  

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 14  do protokołu. 

 

Uchwała Nr II/9 /18 w powyższej sprawie  stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 
c) ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów  

 
Przedmiotowy temat został przygotowany pisemnie i przekazany członkom komisji przed 

posiedzeniem. Projekt zawiera pisemne uzasadnienie.  

 

 Rada Miejska w obecności 17 radnych przy 17 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 
ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów  
 
 
.  

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr  16  do protokołu. 

 

Uchwała Nr II/ 10/18 w powyższej sprawie  stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 
d) ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju Problematyki Społecznej  

 
Przedmiotowy temat został przygotowany pisemnie i przekazany członkom komisji przed 

posiedzeniem. Projekt zawiera pisemne uzasadnienie.  
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 Rada Miejska w obecności 17 radnych przy 17 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 
ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju Problematyki Społecznej  
 
 
.  

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 18  do protokołu. 

 

Uchwała Nr II/ 11/18 w powyższej sprawie  stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 
e) ustalenia składu osobowego Komisji Oświaty Kultury Sportu i Turystyki 

 
Przedmiotowy temat został przygotowany pisemnie i przekazany członkom komisji przed 

posiedzeniem. Projekt zawiera pisemne uzasadnienie.  

 

 Rada Miejska w obecności 17 radnych przy 17 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 
ustalenia składu osobowego Komisji oświaty Kultury Sportu i Turystyki 
 
 
.  

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 20  do protokołu. 

 

Uchwała Nr II/12 /18 w powyższej sprawie  stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 
f) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta  

 
Przedmiotowy temat został przygotowany pisemnie i przekazany członkom komisji przed 

posiedzeniem. Projekt zawiera pisemne uzasadnienie.  

Przewodniczący Rady Michał Młotek odczytał uzasadnienie do uchwały.  

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Adam Żyliński powiedział, że burmistrz miasta Iławy powinien mieć wysokość 

zarobków nie niższa niż w powiecie.  

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że nie wszędzie były juz podjęte uchwały. W 

Lubawie wynagrodzenie burmistrza przekracza 10 000zł.  Nowe przepisy obniżyły pensje 

wójtów i burmistrzów o 20 %.  Maksymalna pensja obecnego burmistrza wynosiła by 10 300 zł.. 

Propozycja zawarta w uchwale jest poniżej maksymalnej kwoty.  Dzisiaj wpłynęło pismo PIS na 

nową propozycję  wysokości wynagrodzenia.  

Radny Andrzej Rykaczewski powiedział, że prezydenci miast Elbląga, Krakowa jest w 
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wysokości 12000 zł. W kampanii wyborczej pan burmistrz oferował oszczędne miasto. 

Zaproponował wynagrodzenie 7000 - 8000 zł.  

Radny Adam Żyliński powiedział, że mowa jest o zasadach, a nie o osobie i konsekwencjach 

dla innych osób.  

Radny Dariusz Rozborski powiedział, że Iława nie jest dużym miastem. Pozaciągane są 

kredyty, trzeba zrobić oszczędności. 

Radny Andrzej Rykaczewski powiedział, że burmistrz musi się wykazać, żeby podnieść mu 

pensję. 

Przewodniczący Michał Młotek powiedział, że zrobienie debaty skończyło by się obniżeniem 

pensji.  Propozycja PIS zostanie po sprecyzowaniu zostanie poddana pod głosowanie jako 

wniosek. 

 Burmistrz Dawid Kopaczewski powiedział, że wynagrodzenie to tylko państwa decyzja. sam 

dostosuje się do propozycji. 

Radny Adam Żyliński podtrzymał swoją opinię, aby wynagrodzenie było na maksymalnym 

poziomie. 

Radny Dariusz Rozborski powiedział, że zgadza się z panem Żylińskim. Młody burmistrz 

powinien najpierw się wykazać. 

Radny Adam Żyliński powiedział,  że nie możliwe jest  rozliczenie burmistrza. 

Radna  Elżbieta Prasek powiedziała, że wiek o niczym nie świadczy.  

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że nie jest to kwestia wieku tylko prestiżu 

miasta powiatowego. 

Radny Ryszard Foryś powiedział, że prezydenci większych miast zarabiają 12000- 

13000zł..Łatwiej zarządza się powiatem niż mniejszą aglomeracją.  

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska odczytała składniki wynagrodzenia burmistrza zawarte w 

uchwale. Widełki pensji zasadniczej to 3600- 4800 zł.   

Radna  Elżbieta Prasek powiedziała, że są to maksymalne stawki wynikające z 

rozporządzenia  

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska powiedziała, że kwota 4800zł i  dodatek funkcyjny 2100 zł 

są to kwoty maksymalne. Natomiast dodatek specjalny może być w granicach  1380 - 2760 zł.  

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że są trzy propozycje,  ogłosił 5 minutową 

przerwę. 

Radny Adam Żyliński powiedział,  że wycofuje swój wniosek. 

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że pozostają dwie propozycje. Jedna 

zawarta w uchwale i druga ze strony klubu PiS. 
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Radny Andrzej Rykaczewski przedstawił propozycję: Płaca zasadnicza - 4000 zł, dodatek 

funkcyjny 2000 zł, dodatek specjalny 1500zł, dodatek stażowy 560 zł.. Razem 8060 zł. 

Przewodniczący Michał Młotek  poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie zmian do 

uchwały. 

 

 Rada Miejska w obecności 17 radnych przy 12 głosach ,,za” i 5  przeciwnych podjęła 
uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta.  
 
 
.  

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie ( propozycja PiS) 

stanowi załącznik nr 22  do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 23  do protokołu 

 

Uchwała Nr II/13 /18 w powyższej sprawie  stanowi załącznik nr 24  do protokołu. 

 
g) wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Miasto Iława w Zgromadzeniu Związku 

Gmin „Jeziorak”  
Przedmiotowy temat został przygotowany pisemnie i przekazany członkom komisji przed 

posiedzeniem. Projekt zawiera pisemne uzasadnienie.  

 

 Rada Miejska w obecności 17 radnych przy 17 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 
wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Miasto Iława w Zgromadzeniu Związku 
Gmin „Jeziorak”  
 
 
.  

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 25  do protokołu. 

 

Uchwała Nr II/ 14/18 w powyższej sprawie  stanowi załącznik nr  26 do protokołu. 

 
 

h) wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Miasto Iława w Związku Gmin Kanału 
Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego  

 
Przedmiotowy temat został przygotowany pisemnie i przekazany członkom komisji przed 

posiedzeniem. Projekt zawiera pisemne uzasadnienie.  
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  Rada Miejska w obecności 17 radnych przy 17 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 
wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Miasto Iława w Związku Gmin Kanału 
Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego  
 
 
.  

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 27  do protokołu. 

 

Uchwała Nr II/ 15/18 w powyższej sprawie  stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 
i) wyznaczenia przedstawicieli w Związku Gmin „Czyste Środowisko”  

 
Przedmiotowy temat został przygotowany pisemnie i przekazany członkom komisji przed 

posiedzeniem. Projekt zawiera pisemne uzasadnienie.  

Radna Elżbieta Prasek zgłosiła kandydaturę Zbigniewa Miecznikowskiego, uzasadniając, że 

jako prezes Spółdzielni ma dużo do czynienia z nieczystościami. 

Przewodniczący Rady Michał Młotek  zapytał czy można zgłosić dwóch przedstawicieli? 

Burmistrz Dawid Kopaczewski powiedział, że było trzech przedstawicieli. 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska potwierdziła.  

Radny Włodzimierz Ptasznik zgłosił swoja rezygnację. 

Radny Zbigniew Miecznikowski wyraził zgodę.  
 
 Rada Miejska w obecności 17 radnych przy 17 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 
wyznaczenia przedstawicieli w Związku Gmin „Czyste Środowisko  
 
.  

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 29  do protokołu. 

 

Uchwała Nr II/ 16/18 w powyższej sprawie  stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 
j) projekt uchwały w sprawie nadania sztandaru Szkole Podstawowej nr 5 z oddziałami 

Integracyjnymi im. Polskich Noblistów w Iławie, 
 

Przedmiotowy temat został przygotowany pisemnie i przekazany członkom komisji przed 

posiedzeniem. Projekt zawiera pisemne uzasadnienie.  

Radna Ewa Jackowska zapytała, czy ze zmianą sztandaru szkoły otrzymają zabezpieczenie 

finansowe. 
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Dyrektor MZOSiP Renata Kamińska powiedziała, że pieniądze są zabezpieczone. 

Radna Elżbieta Prasek powiedziała, że powodem wydatku jest likwidacja gimnazjów. Szkoły 

zapracowały finansowo przez organizowanie imprez. 

Dyrektor MZOSiP Renata Kamińska powiedziała, że koszt samego haftu pokryje organ 

prowadzący. 

 

 Rada Miejska w obecności 17 radnych przy 17 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 
projekt uchwały w sprawie nadania sztandaru Szkole Podstawowej nr 5 z oddziałami 
Integracyjnymi im. Polskich Noblistów w Iławie, 
 
 
.  

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 31  do protokołu. 

 

Uchwała Nr II/17 /18 w powyższej sprawie  stanowi załącznik nr 32  do protokołu. 

 
 

k) nadania sztandaru Szkole Podstawowej nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Iławie, 
Przedmiotowy temat został przygotowany pisemnie i przekazany członkom komisji przed 

posiedzeniem. Projekt zawiera pisemne uzasadnienie.  

 Rada Miejska w obecności 17 radnych przy 17 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 
nadania sztandaru Szkole Podstawowej nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Iławie. 
 
.  

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 33  do protokołu. 

 

Uchwała Nr II/ 18/18 w powyższej sprawie  stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 
 

l) zatwierdzenia i przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do realizacji projektu „Aktywni 
rodzice- aktywne dziecko” współfinansowanego  z regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa warmińsko Mazurskiego na lata 2014-2020 Poddziałanie 
11.2.3 „ułatwianie dostępu do usług społecznych, w tym integracja ze środowiskiem 
lokalnym - projekty konkursowe” 

 

Przedmiotowy temat został przygotowany pisemnie i przekazany członkom komisji przed 

posiedzeniem. Projekt zawiera pisemne uzasadnienie.  
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 Rada Miejska w obecności 17 radnych przy 17 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia i przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do realizacji projektu „Aktywni 
rodzice- aktywne dziecko” współfinansowanego  z regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa warmińsko Mazurskiego na lata 2014-2020 Poddziałanie 
11.2.3 „ułatwianie dostępu do usług społecznych, w tym integracja ze środowiskiem 
lokalnym - projekty konkursowe” 
   
 
.  

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 35  do protokołu. 

 

Uchwała Nr II/ 19/18 w powyższej sprawie  stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 
 

m) zabezpieczenia środków w budżecie Gminy Miejskiej Iława na realizację projektu 
„Aktywni rodzice- aktywne dziecko” współfinansowanego  z regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa warmińsko Mazurskiego na lata 2014-2020 Poddziałanie 
11.2.3 „ułatwianie dostępu do usług społecznych, w tym integracja ze środowiskiem 
lokalnym - projekty konkursowe” 

 
Przedmiotowy temat został przygotowany pisemnie i przekazany członkom komisji przed 

posiedzeniem. Projekt zawiera pisemne uzasadnienie.  

 

 Rada Miejska w obecności 17 radnych przy 17 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 
zabezpieczenia środków w budżecie Gminy Miejskiej Iława na realizację projektu 
„Aktywni rodzice- aktywne dziecko” współfinansowanego  z regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa warmińsko Mazurskiego na lata 2014-2020 Poddziałanie 
11.2.3 „ułatwianie dostępu do usług społecznych, w tym integracja ze środowiskiem 
lokalnym - projekty konkursowe” 
 
 
.  

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 37  do protokołu. 

 

Uchwała Nr II/ 20/18 w powyższej sprawie  stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 
 

n) przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do realizacji projektu konkursowego pod nazwą 
„Żłobek w Iławie” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020, w okresie od 01.07.2019 r. do 31.12.2021 
r. 



 12 

Przedmiotowy temat został przygotowany pisemnie i przekazany członkom komisji przed 

posiedzeniem. Projekt zawiera pisemne uzasadnienie.  

 

 Rada Miejska w obecności 17 radnych przy 17 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 
przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do realizacji projektu konkursowego pod nazwą 
„Żłobek w Iławie” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020, w okresie od 01.07.2019 r. do 31.12.2021 r. 
 
Radna Ewa Jackowska  zapytała, czy realizacja tego programu będzie w Przedszkolu Nr 2. 
Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że dotyczy to nowego żłobka przy ul. 
Westerplatte. 
.   

Imienny wykaz głosowań w powyższej sprawie  

stanowi załącznik nr 39  do protokołu. 

 

Uchwała Nr II/21 /18 w powyższej sprawie  stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

 
 

4. Interpelacje i zapytania radnych 
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek przypomniał zapisy ustawowe dotyczące interpelacji                       

i zapytań. Dodał, że statut zawiera nieaktualne zapisy w tym temacie. Powiedział, że dziś jeszcze jeśli 

ktoś ma jakieś sprawy, to prosi o ich przekazanie a w przyszłości prosi, aby stosować się do wytycznych 

ustawowych. 

Radny Dariusz Rozborski zapytał, co dzieje się z kontenerami. Drugie pytanie dotyczyło kary 25 

tyś. za galerię jazzową, czy kara został nałożona mimo odwołań?  

Przewodniczący Rady Michał Młotek zapytał czy, burmistrz jeszcze dziś wyjątkowo udzieli 

odpowiedzi , czy radny otrzyma odpowiedź pisemną? 

Burmistrz Dawid Kopaczewski powiedział, że na zapytanie dotyczące kontenerów odpowie 

pisemnie, ale w tej sprawie nic się nie zmieniło w ciągu ostatnich miesięcy, nadal ich nie ma w Iławie, są 

u producenta. 

Kara 25 tys. został zapłacona przez inspektora nadzoru. 

Radny Dariusz Rozborski powiedział, że w takim razie na kolejnej sesji złoży wniosek                             

o obciążenie osób które popełniły błąd.  

Burmistrz Miasta Mariola Zdrojewska wyjaśniła, że to nie miasto zapłaciło tylko inspektor 

nadzoru. 

Radna Ewa Jackowska dopytała, czy to inspektor nadzoru budowlanego zapłacił sam sobie? 
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Burmistrz Miasta Mariola Zdrojewska wyjaśniła, że kara nałożona została na miasto przez 

Powiatowy Nadzór Budowlany i karę zapłacił inspektor nadzoru, ponieważ nie dopełnił wszystkich 

formalności, zatrudniony przez miasto.  

Radna Ewa Jackowska poprosiła, też o odpowiedź ws. kontenerów, która będzie adresowana do 

radnego Rozborskiego. 

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że odpowiedź pojawi się zapewne na BIP. 

 Burmistrz Dawid Kopaczewski powiedział, że odpowiedź będzie dotyczyła stanu faktycznego, bo 

nic się nie zadziało w ostatnim czasie, ale będzie umieszczona na BIP. 

 
 
5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

 

 
 
6. Wnioski mieszkańców Iławy 

  

 Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że do Biura Rady Miejskiej w terminie, o 

którym mowa w Statucie Miasta Iławy nie  wpłynął żaden wniosek..  

 
 
7. Komunikaty i oświadczenia 
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że dziś na jego ręce wpłynęło pismo radnego 

Andrzej Rykaczewskiego, dotyczące założenia Klubu Radnych PiS. Pismo zostało odczytane. 

Następnie odczytał pełnomocnictwo Senator Bogusławy Orzechowskiej dla Macieja Mikołajczyka do 

reprezentowania jej podczas dzisiejszej  sesji.  

Pan Maciej Mikołajczak powiedział, że jest rzecznikiem swoich wyborców i chciałby burmistrzowi 

pomagać w rozwoju miasta. Chciałby być stałym przedstawicielem parlamentarzystów, jeśli czas mu na 

to pozwoli. Porosił, aby zaproszenia z programem były kierowane do biura poselskiego.  

Radna Elżbieta Prasek zapytała, jak należy rozumieć rolę udziału pana Mikołajczyka w sesjach, 

czy będzie tylko słuchaczem. Takie zjawisko występuje po raz pierwszy i chciałaby wiedzieć jaka będzie 

rola pana Mikołajczyka jako przedstawiciela senatora? 

Pan Maciej Mikołajczak powiedział, że na pewno nie będzie niczego sugerował, nie pobiera 

wynagrodzenia z budżetu miasta, będzie się przysłuchiwał a jeśli będą jakieś wolne wnioski chciałby 

zabierać głos w sprawach petentów, którzy przychodzą do biura. 

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że ostatecznie on jako przewodniczący 

odpowiada za przebieg sesji, dotychczas udało się osiągnąć porozumienie z panem Mikołajczykiem 
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więc gdyby były takie sytuacje, to będzie to ustalane i nie będzie zaskoczenia nieprzewidywalnymi 

sytuacjami. 

Przewodniczący MRM Bartosz Bielak powiedział, że MRM wraz z ICK są współorganizatorami  

WOŚP i chce zaprosić na mecz piłki nożnej- młodzi radni kontra dorośli radni 12 stycznia w hali na 

godzinę 16.00. Porosił o decyzję i ewentualne skompletowanie drużyny.  

Przewodniczący Rady Michał Młotek podziękował i powiedział, że wstępnie podejmuje  rękawice i 

że rozmawiał już z radnymi w tym temacie przygotowań do meczu.  

Przypomniał o oświadczeniach majątkowych- będzie je przyjmował podczas dyżurów 

przewodniczącego w poniedziałki od 15.00 do 16.00. Gdyby w tym czasie ktoś nie mógł złożyć, to prosi 

o kontakt telefoniczny.  

Przypomniał o konieczności ustalenia planów pracy rady i komisji- porosił o propozycje tematów. 

Radna Ewa Jackowska zapytał o PIT, czy musi być dołączony do oświadczenia.  

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że na tę chwilę nie ma takiej konieczności, ale 

ta kwestia zostanie rozstrzygnięta.   

 
 
8.   Zamknięcie obrad II  Sesji 
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Młotek powiedział, że wobec zrealizowania porządku 

obrad o godzinie  13:00 zamknął sesję i podziękował za przybycie. 

 
Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie audio-video. 

 

 

 

     Protokołowała:                                              Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
  Inspektor  Jolanta Kultys                                                Michał Młotek 


